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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A koronavírus elleni akcióterv része, hogy miközben 
újra tetőzik a járvány, az utasok összepréselődve kénytelenek utazni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szeptember 3-án több tucat munkába és iskolába igyekvő honfitársunk nem fért fel az Esztergom és
Budapest  között  közlekedő  vasúti  járatra.  A 6:35-kor  Esztergomból  érkező,  hagyományosan  3
szerelvénnyel közlekedő járat ezúttal egy darab vagonnal érkezett meg. Koronavírus ide, ajánlott
távolságtartás oda, az utasok, mint a heringek préselődtek össze, Piliscsabán már teltház volt.  A
tumultus jelenetek miatt  összejött  egy kis késés is,  többen a munkahelyről,  mások az iskolából
késtek el.  Tájékoztatás  ezúttal  sem érkezett,  a  méltán felháborodott  utasok senkitől  sem kaptak
választ a kérdéseikre.

Tisztelt  Miniszter  Úr!  Mikor  nő  fel  végre  a  MÁV a  feladathoz?  Ismerem  a  megszokott
paneleket, miszerint a kormány elkötelezett a közösségi közlekedési szolgáltatások folyamatos
fejlesztése  mellett,  fokozott  figyelmet  fordít  az  utasoktól  érkező  visszajelzések beépítésére,
ezért is kérdezem, hogy lesz-e a történteknek bármiféle következménye, illetve mit tesznek a
hasonló esetek elkerülése érdekében?

Várom megtisztelő válaszát!

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor
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